
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 461
van JAN VAN ESBROECK
datum: 19 februari 2015

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Programmatische Aanpak Stikstof  -  Overleg met Europese Commissie

Naar aanleiding van de hoorzitting op 2 december 2014 over de actuele aandachtspunten 
in het kader van de instandhoudingsdoelstellingen en de Programmatische Aanpak 
Stikstof, deelde administrateur-generaal mevrouw Evenepoel mee dat er op 3 december 
2014 een vergadering gepland was met de Europese Commissie, waarop een stand van 
zaken gegeven zou worden. De bedoeling van deze vergadering was af te toetsen welke 
houding de Commissie zou aannemen ten aanzien van de Vlaamse aanpak van de 
stikstofvervuiling op Natura2000-gebied.

1. Heeft deze vergadering plaatsgevonden?

2. Welke opmerkingen heeft de Commissie geformuleerd op de Vlaamse aanpak?

3. Zijn die opmerkingen van dien aard dat dient bijgestuurd te worden?

4. Zo ja, welke aspecten moeten worden bijgestuurd?

5. Zal de Vlaamse Regering hierop ingaan?

6. Wat is het vervolgtraject van het overleg met de Commissie?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 461 van 19 februari 2015
van JAN VAN ESBROECK

1. Ja, de vergadering van 3 december 2014 werd op vraag van de Europese Commissie 
(EC) wel verplaatst naar 13 februari 2015.

2. De EC heeft een aantal vragen naar inhoudelijke verduidelijking gesteld, maar had 
geen fundamentele opmerkingen bij de voorliggende aanpak.

3-5. De opmerkingen waren niet van dien aard dat een bijsturing nodig is.

6. Er is nog geen vervolgtraject afgesproken met de Europese Commissie. 


